

CONTRACT No.

dated ____.

_____, hereinafter referred to as "the Buyer", represented by _____, acting on the grounds of _____, on the one part, and _____, represented by _____, hereinafter referred to as "the Seller" on the other part, together referred to as "the Parties", and separately referred to as "the Party", have concluded the present Contract about the following:

1. SUBJECT OF THE CONTRACT

1.1 Under the present contract the Seller is obliged to supply and the Buyer is obliged to purchase and pay for the purchased _____ hereinafter referred to as "Products".

1.2.2. The Parties sign Specifications for every batch of Products for the relevant months with the indication of the designation, prices and quantities of the Products which are to be shipped, and also of the delivery terms.

1.3. The delivery terms of each batch of the Products are to be mentioned in the relevant Specifications and imply International interpretation of the trade terms "Incoterms 2010".

2. PRICE AND THE TOTAL AMOUNT OF THE CONTRACT

2.1. The prices for the Products, purchased according to the present Contract, are fixed in USD and include packing and marking (if while supplying the Products, the trade terms "Incoterms 2010" of groups "C" and "D" are applied, the prices for the Products are to include the transport charges (insurance, if it is provided by the delivery terms).

2.2. The total amount of the present Contract is: XXX 000,00 (_____) USD.

3. QUALITY

3.2. The quality of the Products, purchased in accordance with the present Contract, is to be confirmed by the Certificate of Quality, issued by the Seller. The country of the Products origin should be confirmed by the certificate of origin.

3.2. The quantity of the Products, delivered to the Buyer, must precisely correspond to the quantity of the Products, mentioned in the documents of title to the goods.

3.3. In case a claim is asserted by the Buyer about the quality of the Products, the Seller is to develop within 5 days and to send to the Buyer the plan of the measures, which are aimed at eliminating discrepancies. Thereafter the Seller is to report about the plan execution.

3.4. Acceptance of the Products according to the quantity and quality (the visible discrepancies, which can be defined without usage of the special equipment or devices) is to be carried out at the Buyer's warehouse within 10 (ten) calendar days from the moment of the Products are delivered to the Buyer's warehouse. The date of the Products delivery is to be confirmed by the document of the Products receipt.

3.4.1. If there is found a quantity or quality discrepancy (visible discrepancies) from the requirements of the present Contract the Buyer is obliged to cease the acceptance of the Products and keep the Products separately in order not to mix them with other products. The Buyer is to inform immediately (within not more than 48 hours) the Seller facsimile or by e-mail about this fact.

The notification is to contain the following information: description and the quantity of the Products with the discrepancy in quality/quantity, the number and the date of the document, according to which the Products were delivered to the Buyer's warehouse, the characteristics of the discovered discrepancies.

3.4.2. The Seller within 5 (five) calendar days from the moment of receiving the Buyer's notification, is to

КОНТРАКТ №

от ____ г.

_____, именуемое в дальнейшем «Покупатель», в лице _____, действующего на основании _____, с одной стороны, и _____, в лице _____, именуемая в дальнейшем Продавец, с другой стороны, совместно именуемые «Стороны», а по отдельности «Сторона», заключили настоящий Контракт о нижеследующем:

1. ПРЕДМЕТ КОНТРАКТА

1.1. В рамках настоящего Контракта Продавец обязуется поставлять, а Покупатель принимать и оплачивать _____, именуемые в дальнейшем «Продукция».

1.2. На каждую поставку Продукции Стороны подписывают Спецификации на соответствующие месяцы с указанием наименования, стоимости и количества Продукции, подлежащей поставке, а также сроков ее поставки.

1.3. Условия поставки каждой партии Продукции указываются в соответствующих Спецификациях, применяя Международные правила толкования торговых терминов «Инкотермс 2010».

2. ЦЕНЫ И ОБЩАЯ СУММА КОНТРАКТА

2.1. Цены за Продукцию, поставляемую по настоящему Контракту, зафиксированы в долларах США, включая упаковку и маркировку (в случае поставки Продукции, используя торговые термины «Инкотермс 2010» группы «С» и группы «D» цена Продукции включает в себя расходы на транспортировку (страховку, если страхование предусмотрено условиям поставки)).

2.2. Общая сумма настоящего Контракта составляет: XXX 000,00 (_____) долларов США.

3. КАЧЕСТВО

3.1. Качество Продукции, поставляемой по настоящему Контракту, удостоверяется сертификатом качества, выданным Продавцом. Страна происхождения Продукции удостоверяется сертификатом происхождения.

3.2. Количество Продукции, передаваемой Покупателю, должно точно соответствовать количеству, указанному в товаро-распорядительных документах.

3.3. В случае получения претензии от Покупателя по качеству Продукции, Продавец обязуется в течение пяти дней разработать и выслать в адрес Покупателя план мероприятий, направленных на устранение несоответствий, а затем отчитаться в его выполнении.

3.4. Приемка Продукции по количеству и качеству (явные недостатки, то есть недостатки Продукции, которые можно определить при обычном способе приемки без использования специальных средств и приборов) производится на складе Покупателя в течение 10 (десяти) календарных дней с момента поступления Продукции на склад Покупателя. Дата поступления товара на склад подтверждается приходным ордером.

3.4.1. При обнаружении несоответствия количества или качества (явные недостатки) Продукции требованиям настоящего Контракта Покупатель обязан приостановить приемку Продукции, обеспечить ее изолированное хранение во избежание ее смешения с иными товарами и незамедлительно (в срок не более 48 часов) уведомить о данном факте Продавца посредством факсимильной или электронной связи. Уведомление Продавцу должно содержать следующую информацию: наименование и количество Продукции с несоответствующим качеством / количеством, номер и дату документа, по которому Продукция поступила Покупателю, характеристику выявленных несоответствий.

3.4.2. Продавец в течение 5 (пяти) календарных дней с момента получения уведомления от Покупателя обязан

